
 
 
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL COMITÈ DE QUALITAT DE 
LA FACULTAT DE FÍSICA DE 16 D’OCTUBRE DE 2023 

 
El dia 16 d’octubre de 2023, sota la presidencia de José María Martí Puig, i amb 
l’assistència de les persones indicades a continuació, es reuneix el Comitè de Qualitat de 
la Facultat de Física de la Universitat de València en sessió ordinària per tractar els 
següents punts de l’ordre del dia.  
 
Assistents: José María Martí Puig (President), Jordi Vidal Perona (President de les CATs del Grau en Física 
i del Grau en Òptica i Optometria), Rosa Mª Cibrián Ortiz de Anda (Directora del Màster en Física Mèdica), 
César A. Albarrán Diego (Codirector del Màster en Optometria Avançada i Ciències de la Visió), Mª Ángeles 
Sáez Miralles (Administradora del centre), i Noemí Muñoz Cubo (tècnica de la Unitat de Qualitat). 
 
Excusen la seua asistencia Juan Zúñiga Román (Director del Màster en Física Avançada), i Rubén Piles 
Delgado (representant de l’alumnat). 
 

Punt primer. Aprovació, si escau, de l’acta de la reunió ordinària de data 16 de maig 
de 2022.  

No hi ha comentaris respecte l’acta, que s’aprova per assentiment. 

Punt segon. Informe del President de la Comissió.  

El president dona la benvinguda a Noemí Muñoz, Tècnica de la Unitat de Qualitat de la 
Universitat a la qual se li ha encomanat la supervisió dels informes de la Facultat de 
Física. Substitueix a Vanessa Cámara a qui el president agraeix el seu treball i 
disponibilitat durant els anys que va dedicar a les tasques de supervisió. 

En segon lloc, el president dona la benvinguda a César Albarrán, nou representant del 
Màster d'Optometria Avançada i Ciències de la Visió en la comissió de qualitat del 
centre. 

Finalment, el president dona la paraula a Noemí Muñoz perquè ens informe de diversos 
temes: situació dels informes SAIC del centre, dates de les pròximes renovacions 
d'acreditacions de la Facultat (curs 24-25: Màster en Física Mèdica, Màster en Física 
Avançada, Màster en Teledetecció). En relació amb aquest darrer punt, la sra. Muñoz 
ens informa de les pautes d’accions que haurem de dur a terme en el curs previ a la 
reacreditació (és a dir, aquest curs). També ens informa de la necessitat d’assegurar un 
nombre elevat d’enquestes de satisfacció dels diferents graus donada la seua 
importància com a indicis per a l’elaboració dels informes de millora. 

 



Punt tercer. Aprovació, si escau, de l'Informe E_PCG2_1 dels graus del centre sobre el 
procediment d'orientació acadèmica i profesional, corresponent al curs 2021-22.  

El president del Comitè descriu l'informe. Després de diverses intervencions i 
aclariments, l’informe s’aprova per unanimitat. 

Punt quart. Aprovació, si escau, de l'Informe E.PC.1 del centre sobre el procediment 
per a la gestió dels recursos materials, corresponent al curs 2021-22. 

El president del Comitè descriu l'informe. Després de diverses intervencions i 
aclariments, i una modificació en la justificació del grau de compliment de l’acció 2, 
l’informe s’aprova per unanimitat. 

Punt cinqué. Torn obert de paraules. 

No hi ha. 
 
 
Vist-i-plau 
 
El President      La Secretària 
 
 
 
 
 
José María Martí     Mª Ángeles Sáez 
 
 
 


